
Protokół Nr 99/09
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy

w dniu 4 grudnia 2009 r.

W posiedzeniu  uczestniczyli:  Starosta  –  p.  Ludwik  Ekiert,  Wicestarosta  –  p.  Lech 
Brzozowski,  członkowie  Zarządu:  p.  Bożena  Grochala,  p.  Edward  Rozmus,  p.  Zenobiusz 
Szczepkowski, zgodnie z załączoną listą obecności oraz Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz, 
Sekretarz  Powiatu  –  p.  Elżbieta  Bieniek,   Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  –  p.  Jacek 
Kosmala,  Podinspektor  w  Wydziale  Oświaty,  Kultury,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  –  p. 
Jolanta  Tymińska,  Kierownik  Działu  Technicznego  w  Powiatowym  Zarządzie  Dróg  -  p. 
Bożena Bonisławska, Kierownik Wydziału Budownictwa i Architektury – p. Lidia Walewska, 
Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji – p. Sławomir Knapiński.

Obrady trwały w godzinach: 12  03 – 13  55. Posiedzenie otworzył i prowadził  Starosta 
Nidzicki p. Ludwik Ekiert. 
                 
                  Porządek obrad:
          I.      Komisja Rewizyjna
             1.  Sprawa zaorania drogi powiatowej nr1615N Górowo Trząski – Janowiec Zdzięty.
         II.     Powiatowy Zarząd Dróg
             1.  Omówienie działań związanych z inwestycją pn. Przebudowa dróg powiatowych 
                  na odcinku Lipowo Kurkowskie – Łyna – Nidzica. 
        III.    Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie
             1.  Projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy zmieniający uchwałę w sprawie 
                  podziału środków na 2009 rok przyznanych samorządowi powiatowemu przez 
                  Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania z zakresu 
                  rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 
        IV.    Wydział Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami, Rolnictwa i Ochrony 
                  Środowiska 
             1.  Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie przeznaczenia nieruchomości do oddania w 
                  trwały Zarząd.
        V.      Wydział Budownictwa i Architektury
             1.  Zawiadomienie o wszczęciu postępowania administracyjnego w sprawie wydania 
                  decyzji o warunkach zabudowy dla działki nr 7 w obrębie nr 5 w Nidzicy przy ul. 
                  Traugutta, dla inwestycji polegającej na budowie pawilonu usługowego z 
                  przeznaczeniem na hotel i restaurację.
        VI.    Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich
             1.  Projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie przyjęcia Rocznej Karty 
                  Współpracy Powiatu Nidzickiego z Organizacjami Pozarządowymi, Podmiotami 
                  Prowadzącymi Działalność Pożytku Publicznego i Stowarzyszeniami Jednostek 
                  Samorządu Terytorialnego na 2010 rok. 
       VII.    Wydział Finansowy
             1.  Omówienie opinii komisji stałych Rady Powiatu w sprawie uchwały budżetowej 
                  na 2010 rok.
              2. Wnioski finansowe.
              3. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2009.
      VIII.    Sprawy różne.
              1. Sprawa budowy budynku na potrzeby Powiatowego Urzędu Pracy  Nidzicy.



Na posiedzenie przybywa Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Jacek Kosmala.
Ad.I.
Pan Starosta oświadczył, że problem jest wszystkim znany. Dodał, że podjęto już wiele prób 
w celu rozwiązania problemu. Podkreślił,  że by ta droga była przejezdna, asfaltowa trzeba 
byłoby przeznaczyć środki finansowe w wys. ok. 100.000zł. Oznajmił, że jest to zbyt wielki 
koszt, a drogą nikt nie jeździ.
P. J. Kosmala odparł, że na taki wydatek powiatu nie stać. Zaproponował by geodezyjnie 
wytyczyć tylko sporny odcinek.
P. Z. Szczepkowski zapytał czy wiadomo, który to jest ten sporny odcinek.
P. J. Kosmala odparł, że jest to odcinek biegnący przez lasek i pole p. Moszczyńskiego.
P. Z. Szczepkowski oznajmił, że sporny odcinek nie biegnie przez pole p. Moszczyńskiego. 
Dodał, że tam droga jest zaorana i p. Moszczyński nie umożliwia przejazdu p. Kawieckiemu.
Pan Starosta oświadczył,  że nie można wyznaczyć geodezyjnie drogi ponieważ grunty są 
własnością Gminy Janowiec Kościelny.   
P. J. Kosmala odparł, że w takim razie trzeba skontaktować się z użytkownikiem gruntu na 
którym rośnie lasek, ustalić którędy biegła droga i puścić na tym odcinku równiarkę.  
Pan Starosta oświadczył, że działania te zostaną podjęte.
Na posiedzenie przybywa Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji  
p. Sławomir Knapiński.
P.  J.  Kosmala oświadczył,  że  podczas  kontroli  w  Zespole  Szkół  Ogólnokształcących 
Komisja Rewizyjna zwróciła uwagę na fakt, że ZSO podpisał niekorzystną umowę dzierżawy 
gruntu w obrębie sali gimnastycznej na działalność gastronomiczną z p. Boruckim. Podkreślił, 
że kwota w wys. 100zł miesięcznie jest zbyt niska.
P. S. Knapiński odparł, że sprawa ta była przedstawiana na posiedzeniu i Zarząd wyraził 
zgodę.  Dodał,  że  umowa  podpisana  została  na  rok.  Podkreślił,  że  jeśli  będzie  możliwe 
zgodnie z zapisami w umowie to kwota zostanie podniesiona.

Posiedzenie opuszcza p. J. Kosmala i p. S. Knapiński, a przybywa Podinspektor w Wydziale  
Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji p. Jolanta Tymińska oraz Kierownik Działu 
Technicznego w Powiatowym Zarządzie Dróg p. Bożena Bonisławska. 

Ad.II. 
P. J. Tymińska oświadczyła, że jest decyzja i projekt dotyczący inwestycji pn. Przebudowa 
dróg  powiatowych  na  odcinku  Lipowo  Kurkowskie-Łyna-Nidzica  został  wybrany  do 
dofinansowania w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia i Mazury na lata 
2007-2013.  poinformowała,  że  do  końca  przyszłego  tygodnia  muszą  być  skompletowane 
niezbędne  dokumenty  tj.  harmonogram  rzeczowo  –  finansowy,  decyzja  –  pozwolenie  na 
budowę opatrzona pieczątką potwierdzającą jej ostateczność, kwartalna prognoza składania 
wniosków o płatność oraz harmonogram realizacji  zamówień publicznych dla projektu do 
podpisania  umowy.  Dodała,  że  wstępny  termin  podpisania  umowy ustalono  na  okres  po 
świętach, a przed Nowym Rokiem. Oświadczyła, że dodatkowo przedłożony zostanie projekt 
budowlany ze wszystkimi uzgodnieniami odnośnie przejazdów kolejowych.
P. B. Bonisławska oświadczyła, że do końca roku musi być podpisana umowa, a do 15 marca 
roku przyszłego trzeba będzie zdążyć z wycinką drzew. Dodała, że po podpisaniu umowy 
ogłoszony zostanie w BIP przetarg i w ciągu 20 dni rozstrzygnięty.
P. E. Rozmus zwrócił uwagę na fakt, że mogą być odwołania.
P. J.  Tymińska odparła,  że  harmonogram działań  jest  bardzo napięty,  ale  przemyślany i 
sporządzony w ten sposób by zdążyć wyciąć drzewa do 15 marca 2010. Dodała, że jeśli będą 
odwołania to trzeba będzie wystąpić o dodatkową zgodę.
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P. B. Bonisławska zaznaczyła, że nie jest podpisana umowa, nie ma pozwolenia na budowę i 
w związku z tym nie można rozpocząć realizacji działań i np. ogłosić przetargu.

Posiedzenie opuszcza p. J. Tymińska i p. B. Bonisławska. 

Ad. III. 
Skarbnik Powiatu oświadczyła, że bardzo duża liczba osób niepełnosprawnych ubiega się o 
dofinansowanie  zaopatrzenia  w  sprzęt  rehabilitacyjny,  przedmioty  ortopedyczne  i  środki 
pomocnicze. Dodała, że nie wystarcza środków zaplanowanych na realizację tego zadania w 
2009r. Oświadczyła,  że Kierownik PCPR złożyła  wniosek o przesunięcie kwoty 3.724zł z 
zadania:  dofinansowanie  likwidacji  barier  architektonicznych,  w  komunikowaniu  się  i 
technicznych  (2.335zł)  oraz  dofinansowanie  uczestnictwa  w  turnusach  rehabilitacyjnych 
(1.389zł),  na  zadanie:  dofinansowanie  zaopatrzenia  w  sprzęt  rehabilitacyjny,  przedmioty 
ortopedyczne i środki pomocnicze.  Oznajmiła,  że w związku z powyższym p. B. Zabiełło 
przygotowała  projekt  uchwały  Rady  Powiatu  w  Nidzicy  zmieniający  uchwałę  w sprawie 
podziału środków na 2009 rok przyznanych samorządowi powiatowemu przez Państwowy 
Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej 
i społecznej osób niepełnosprawnych.
Zarząd zaakceptował w/w projekt uchwały.      
Na posiedzenie przybywa Wicestarosta p. Lech Brzozowski.

Ad. IV. 
Sekretarz  Powiatu  oświadczyła,  że  Dyrektor  Zespołu  Szkół  Rolniczych  i 
Ogólnokształcących w Jagarzewie zwrócił się z prośbą o oddanie w trwały zarząd na czas 
nieokreślony na cele oświatowe działki nr 70/1. Dodała, że przedmiotowa nieruchomość jest 
przeznaczona pod budowę sali gimnastycznej i jest niezbędna do zrealizowania zamierzonej 
inwestycji.  Podkreśliła,  że  cenę  nieruchomości  określono  na  podstawie  wartości  kosztów 
jakie  Powiat  Nidzicki  poniósł  w  związku  z  jej  nabyciem  do  zasobu.  Koszty  wynoszą 
18.721,60zł  i  składają  się  na  nie:  cena  nabycia,  koszty  przygotowania  dokumentacji 
geodezyjnej oraz koszty spisania umowy notarialnej. Oświadczyła, że w związku z tym został 
przygotowany projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przeznaczenia nieruchomości do 
oddania w trwały zarząd.
Zarząd jednogłośnie podjął w/w uchwałę.  
Następnie  Sekretarz Powiatu  oznajmiła, że w związku z podjęciem uchwały przez Zarząd 
Powiatu  została  przygotowana  decyzja,  która  orzeka:  ustanowić  na  rzecz  ZSRiO  w 
Jagarzewie z dniem 7 grudnia 2009r. na czas nieoznaczony trwały zarząd nieruchomością 
gruntową stanowiącą własność Powiatu Nidzickiego, położoną w obrębie Jagarzewo, Gmina 
Janowo,  oznaczoną  w  operacie  ewidencyjnym  numerem  działki  70/1  o  pow.  0,0980ha; 
nieruchomość  oddać  na  cele  oświatowe,  ustalić  cenę  nieruchomości   wys.  18.721,60zł; 
zwolnić ZSRiO z obowiązku wnoszenia opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu oraz ustalić 
protokólarne  przekazanie  przedmiotowej  nieruchomości  w  terminie  14  dni  od  daty 
uprawomocnienia się niniejszej decyzji.
Zarząd wyraził zgodę.    

Na  posiedzenie  przybywa  Kierownik  Wydziału  Budownictwa  i  Architektury  p.  Lidia 
Walewska.

Ad. V.
P.  L.  Walewska  poinformowała  Zarząd,  że  Urząd  Miejski  zawiadamia  o  wszczęciu 
postępowania  administracyjnego  w  sprawie  wydania  decyzji  o  warunkach  zabudowy  dla 
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działki  nr  7  w obrębie  nr  5  w Nidzicy  przy  ul.  Traugutta,  dla  inwestycji  polegającej  na 
budowie  pawilonu  usługowego  z  przeznaczeniem  na  restaurację  i  hotel.  Dodała,  że 
przedmiotowy  budynek  o  powierzchni  zabudowy  700m2 jest  za  duży  jak  na  działkę  o 
powierzchni  881m2.  Podkreśliła,  że  wnioskodawca  nie  wziął  pod  uwagę  konieczności 
umieszczenia  na  działce  nr  7  urządzeń  niezbędnych  do  funkcjonowania  budynku,  w tym 
odpowiedniej  ilości  miejsc  postojowych  dla  samochodów  użytkowników  stałych  i 
przebywających  okresowo  oraz  miejsc  na  pojemniki  służące  do  czasowego  gromadzenia 
odpadów stałych, co może mieć wpływ na korzystanie z nieruchomości będącej własnością 
Powiatu Nidzickiego, oznaczonej jako działka nr 8/13.   
Mając  powyższe  na  uwadze  Zarząd  wniósł  sprzeciw  wobec  zamiaru  lokalizacji 
powyższej inwestycji.

Posiedzenie opuszcza p. L. Walewska.

Ad. VI.
Sekretarz  Powiatu  oświadczyła,  że  współpraca  z  organizacjami  pozarządowymi  jest 
ustawowym zadaniem powiatu zapisanym w art. 4 ust.1 pkt 22 ustawy z dnia5 czerwca 1998r. 
o samorządzie powiatowym. Dodała, że współpracę tę reguluje także ustawa o działalności 
pożytku publicznego i wolontariacie,  która szczegółowo określa sferę zadań publicznych i 
podmioty,  z  którymi  można  współpracować  oraz  formy  i  zasady  tej  współpracy. 
Poinformowała,  że  powiat  będzie  współpracował  w  dziedzinach  m.in.  z  zakresu  pomocy 
społecznej, ochrony i promocji zdrowia, działania na rzecz osób niepełnosprawnych, nauki, 
edukacji, oświaty i wychowania, ratownictwa i ochrony ludności, upowszechniania kultury 
fizycznej  i  sportu.  Oznajmiła,  że  jak co roku został  przygotowany projekt  uchwały Rady 
Powiatu w Nidzicy w sprawie przyjęcia Rocznej Karty Współpracy Powiatu Nidzickiego z 
Organizacjami  Pozarządowymi,  Podmiotami  Prowadzącymi  Działalność  Pożytku 
Publicznego i Stowarzyszeniami Jednostek Samorządu Terytorialnego na 2010 rok.
Zarząd zaakceptował w/w projekt uchwały.   

Ad. VII.
Skarbnik Powiatu  oświadczyła, że Komisje Stałe Rady Powiatu wydały pozytywne opinie 
dotyczące projektu budżetu Powiatu Nidzickiego na 2010 rok. Poinformowała, że Komisja 
Rozwoju  Gospodarczego,  Budżetu  i  Finansów,  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska 
wprowadziła  autopoprawki  do  projektu  budżetu  na  2010  rok.  Dodała,  że  Komisja 
zaproponowała  następujące  wnioski  do  projektu  budżetu:  dokonać  zmian  w Kalendarium 
Imprez  Powiatowych  –  zdjąć  z  planu  budżetu  Powiatowy  Konkurs  Wiedzy  o  Obronie 
Cywilnej  Szkół Ponadgimnazjalnych na kwotę 300zł oraz Powiatowy Konkurs Plastyczny 
OC  na  kwotę  600zł;  -  zmniejszyć  Konkurs  Wiedzy  Religijnej  o  kwotę  500zł,  Konkurs 
Wiedzy w zakresie programu ograniczenia zdrowotnych następstw palenia tytoniu o kwotę 
500zł,  Zawody Strzeleckie  o kwotę 500zł,  Powiatowe Mistrzostwa Pierwszej  Pomocy dla 
szkół  podstawowych,  gimnazjalnych,  ponadgimnazjalnych  i  dorosłych  o  kwotę  500zł, 
Powiatowy Festyn – Towarzyskie Zawody Jeździeckie w Zimnej Wodzie o kwotę 1.000zł, 
Podnoszenie  ciężarów  –  Mistrzostwa  Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  w kategorii 
juniorów i juniorek o kwotę 1.000zł, Międzynarodowe Ekologiczno-Artystyczne Warsztaty 
„Sztuka Łączy” o kwotę 500zł, wystawa fotograficzna „Nasz i Wasz Region, nasza Europa” o 
kwotę 500zł, organizacja I Powiatowego Turnieju Tańca o Puchar Starosty o kwotę 1.000zł, 
Powiatowy Festyn w Grzegórzkach o kwotę 500zł, Olimpiada Promocji Zdrowotnego Stylu 
Życia dla szkół o kwotę 500zł; - zwiększyć IV Wystawa Koni Zimnokrwistych w Janowie o 
kwotę 1.000zł oraz wprowadzić do planu budżetu: Powiatowe Zawody Strażackie na kwotę 
1.000zł.  Oznajmiła,  że  Komisja  zawnioskowała  by dokonać  również  zmian  w wydatkach 
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majątkowych  budżetu  i  zmniejszyć  kwotę  zadania  inwestycyjnego  na  przebudowę  dróg 
powiatowych wraz z chodnikami i kanalizacją deszczową przebiegającą przez m. Janowo i 
Komorowo z kwoty 225.000zł na kwotę 70.000zł (środki własne powiatu); zdjąć z zadania 
inwestycyjnego  inwestycję  pn.  likwidacja  zastoisk  wodnych  w  m.  Szemplino  Czarne  z 
opracowaniem  dokumentacji  technicznej  (70.000zł)  oraz  utworzyć  zadanie  w  remontach 
mostów  i  przepustów  pn.  likwidacja  zastoisk  wodnych  w  m.  Szemplino  Czarne  kwota 
50.000zł.
P. B. Grochala oświadczyła, że inwestycje te powinny być finansowane w 50% przez powiat 
i  50% przez  gminę.  Przypomniała,  że  były  wystosowane pisma do gmin  z  zapytaniem o 
zabezpieczenie środków w budżetach gmin na inwestycje. Dodała, że dopiero po otrzymaniu 
pozytywnych  odpowiedzi,  gdy będzie  gwarancja  należałoby wprowadzić  te  inwestycje  do 
budżetu powiatu. 
Pan Starosta podkreślił, że jest to projekt budżetu i trzeba będzie negocjować z gminami.  
Głosowanie w sprawie wprowadzenia zmian do projektu budżetu Powiatu Nidzickiego 
na  2010  rok  zaproponowanych  przez  Komisję  Rozwoju  Gospodarczego,  Budżetu  i 
Finansów, Rolnictwa i Ochrony Środowiska: „za” – 3, „przeciw” – 2, „wstrzymujący 
się” – 0. 
Skarbnik Powiatu oznajmiła, że po wprowadzeniu do projektu budżetu w/w autopoprawek 
deficyt zmniejszy się o kwotę 33.400zł.
Następnie  Skarbnik Powiatu zaproponowała  by zgodnie  z  uwagami  otrzymanymi  z  RIO 
wprowadzić do projektu uchwały budżetowej zmiany polegające na usunięciu niepotrzebnych 
zapisów tj. ust.4 w  § 5  ponieważ w budżecie nie ma pożyczek, kredytów zaciąganych na 
wyprzedzające  finansowanie  działań  finansowanych  ze  środków pochodzących  z  budżetu 
Unii  Europejskiej  oraz ust.2 w § 7, który mówi,  że upoważnia się Zarząd do przekazania 
niektórych  uprawnień  do  dokonywania  przeniesień  planowanych  wydatków  innym 
jednostkom organizacyjnym jednostki samorządu terytorialnego. Podkreśliła,  że należałoby 
bardziej  uszczegółowić  jakie  przeniesienia  mogliby  dokonywać  kierownicy.  Dodała,  że 
kierownicy jednostek aktualnie  nie posiadają uprawnień na dokonywanie zmian w swoich 
planach finansowych.
Zarząd podjął decyzję o usunięciu w/w zapisów.
Skarbnik Powiatu omówiła wnioski finansowe złożone przez:
●  Urząd Gminy Radgoszcz:  prośba o wsparcie  finansowe w związku z powodzią,  która 
spowodowała  ogromne szkody zarówno w gospodarstwach domowych  i  uprawach,  jak w 
infrastrukturze technicznej.
Ze względu na brak środków finansowych Zarząd negatywnie zaopiniował wniosek. 
●  Urząd  Miejski  w  Choszcznie:  prośba  o  wsparcie  finansowe w związku  z  podjęciem 
działań polegających na budowie budynku socjalnego gdyż w październiku br. wybuchł pożar 
w budynku socjalnym zamieszkiwanym przez 38 osób.
Negatywna opinia Zarządu ze względu na brak środków finansowych.   
●  Minister  Finansów:  zwiększono część oświatową  subwencji  ogólnej  dla  Powiatu 
Nidzickiego na 2009 o kwotę 36.835zł,  ze środków rezerwy części oświatowej  subwencji 
ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego.
Zarząd przyjął do wiadomości. 
● Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie:  zmniejszenie wydatków o kwotę 2.123zł, które 
wynika z powodu zmniejszenia liczby dzieci w Rodzinnym Domu Dziecka (z dn. 12 grudnia 
br. 2 dzieci powraca do rodziny biologicznej na podstawie Postanowienia Sądu) i zwiększenie 
wydatków o tę samą kwotę  na Rodzinny Dom Dziecka z przeznaczeniem na zainstalowanie 
dodatkowego  oświetlenia  (zalecenie  w  tej  sprawie  wydał  Warmińsko-Mazurski  Urząd 
Wojewódzki po przeprowadzeniu kontroli w placówce).   
Pozytywna opinia Zarządu.
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●  Zespół  Szkół  Zawodowych  i  Ogólnokształcących:  prośba  o  zwiększenie  budżetu  na 
2009r.  o  kwotę  8.000zł  na  zakup  pomocy  dydaktycznych  –  sprzętu  sportowego  z 
przeznaczeniem na salę gimnastyczną przy ul. Wyborskiej.
Ze względu na brak środków finansowych Zarząd negatywnie zaopiniował wniosek. 
●  Zespół  Szkół  Ogólnokształcących:  prośba  o  zwiększenie  budżetu  na  2009r.  o  kwotę 
8.000zł na zakup pomocy naukowych, dydaktycznych i książek.
Ze względu na brak środków finansowych Zarząd negatywnie zaopiniował wniosek. 
●  Zespół  Szkół  Rolniczych  i  Ogólnokształcących:  zmniejszenie  wydatków  o  kwotę 
38.294zł, które wynikło z oszczędności m.in. na wynagrodzeniach osobowych pracowników 
(zwolnienia  lekarskie),  zmniejszono  wynagrodzenia  za  godziny  ponadwymiarowe, 
zatrudniono nauczyciela na niepełny etat, na energii w internacie za okres wakacji.
Prośba  o  zwiększenie  wydatków  o  kwotę  38.924zł  na:  §  4210  zakup  materiałów  i 
wyposażenia 7.645zł (zakup monitorów i komputera oraz wymiana lamp oświetleniowych); § 
4260  zakup  energii  2.723zł;  §  4300  zakup  usług  pozostałych  2.800zł  (zakup  usług 
elektrycznych  i  informatycznych);  §  4520 opłaty na rzecz budżetów jednostek samorządu 
terytorialnego 3.100zł (opłata za korzystanie ze środowiska); § 4740 zakup papieru 400zł, § 
4750 zakup  akcesoriów komputerowych  1.500zł,  §  6050  wydatki  inwestycyjne  jednostek 
budżetowych 9.176zł (środki finansowe na adaptację projektu sali gimnastycznej);  § 4210 
zakup materiałów i  wyposażenia  10.950zł  (zakup płyt  gipsowych,  grzejnika,  farb,  klei  w 
związku z remontem kuchni w internacie).
Zarząd zaopiniował pozytywnie zmniejszenia natomiast ze względu na brak środków 
finansowych wyraził zgodę na zwiększenie środków na paragrafy: 4260, 4520, 6050.      
● Zespół Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących: prośba o dokonanie przesunięć w planie 
finansowym  Rachunku  Dochodów Własnych  na  2009r.:  zmniejszenie  wydatków  o  kwotę 
6.500zł z tyt. wykorzystania mniejszej kwoty na materiały remontowe i paliwo i zwiększenie 
o tę samą kwotę na wydatki związane z wyżywieniem młodzieży w internacie.
Pozytywna opinia Zarządu.
● Zespół Szkół Ogólnokształcących: zwiększenie w planie budżetu jednostki na 2009rok o 
kwotę 78.981,12zł. Wniosek dotyczy zwiększeń w ramach środków unijnych, które jednostka 
uzyskała  na  realizację  działania  „Uczenie  się  przez  całe  życie  COMENIUS”.  Program 
realizowany będzie  przez  3 lata  i  obejmuje  głównie  edukacyjne  wyjazdy zagraniczne  dla 
uczniów i nauczycieli. Skarbnik Powiatu oświadczyła, że w roku bieżącym środki finansowe 
zostaną wykorzystane w niewielkiej wysokości, niewykorzystana kwota zostanie w nadwyżce 
budżetowej i będzie wprowadzona do budżetu w następnym roku.
Pozytywna opinia Zarządu.  
●  Powiatowy  Inspektorat  Nadzoru  Budowlanego: zmniejszenie  wydatków  o  kwotę 
7.547,92zł na: wynagrodzeniach osobowych członków korpusu służby cywilnej, składkach na 
ubezpieczenie społeczne, fundusz pracy oraz opłaty z tyt. zakupu usług telefonii komórkowej 
i zwiększenie wydatków o tę samą kwotę na wynagrodzenia osobowe pracowników, zakup 
usług pozostałych oraz zakup materiałów i wyposażenia.  
Pozytywna opinia Zarządu.
●  Centrum  Kształcenia  Praktycznego:  zmniejszenie  wydatków  o  kwotę  62.600zł 
spowodowane jest śmiercią pracownika oraz mniejszą ilością kursów. 
Pozytywna opinia Zarządu. 
● Centrum Kształcenia Praktycznego:  przesunięcie środków - zmniejszenie wydatków o 
kwotę 16.644zł spowodowane jest m.in. tym, że jednostka nie poniesie kosztów związanych 
z:  zakupem  pomocy  dydaktycznych,  z  okresowymi  badaniami  lekarskimi,  z  podróżami 
krajowymi pracowników i nauczycieli, - zwiększenie wydatków o tę samą kwotę na: zakup 
okien  i  materiałów  do  działu  obróbki  mechanicznej  oraz  nowej  kserokopiarki  oraz  na 
pokrycie  wydatków  związanych  z:  zakupem  energii,  usług  związanych  z  telefonią 
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komórkową,  usług  do  sieci  internetowej,  materiałów  papierniczych  do  ksero,  akcesoriów 
komputerowych.      
Pozytywna opinia Zarządu.
● Warmińsko – Mazurski Urząd Wojewódzki: zwiększenie planu dotacji celowej o kwotę 
11.736zł z przeznaczeniem na dofinansowanie bieżącej działalności ponadgminnych domów 
pomocy społecznej (DPS Hostel w Napiwodzie).
Pozytywna opinia Zarządu.
● Zespół Szkół Ogólnokształcących: Skarbnik Powiatu przypomniała, że na posiedzeniu w 
dniu  5  listopada  Br.  Zarząd  pozytywnie  zaopiniował  wniosek  ZSO odnośnie  zwiększenia 
dochodów o kwotę 15.070zł i zwiększenia wydatków o kwotę 5.002zł na dodatkowe wydatki 
powstałe  przy  wymianie  podłóg  w  budynku  szkoły.  Dodała,  że  wpłynęła  korekta  w/w 
wniosku ze względu na zmianę paragrafu; wcześniej środki zostały zabezpieczone tylko w § 
4270  –  zakup  usług  remontowych  (kwota  5.002zł),  a  w  nowym  wniosku  jest  prośba  o 
zwiększenie wydatków o kwotę 5.379zł w § 4270 – zakup usług remontowych i § 4210 – 
zakup materiałów i wyposażenia.
Pozytywna opinia Zarządu.
Skarbnik  Powiatu  oświadczyła,  że  przygotowała  projekt  uchwały  Zarządu  Powiatu  w 
sprawie zmian  w budżecie  powiatu na 2009 rok,  w którym uwzględnione zostały dotacje 
celowe od Wojewody oraz wnioski finansowe omawiane na posiedzeniach Zarządu.
Zarząd  podjął  w/w  uchwałę  stosunkiem  głosów:  „za”  –  4,  „wstrzymujący  się”  –  1, 
„przeciw” – 0.

Ad. VIII.
Pan Starosta  oświadczył,  że rozmawiał z p. Nowogórską w sprawie budowy budynku na 
potrzeby  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w  Nidzicy.  Uważa,  że  jest  to  dobry  pomysł  gdyż 
Powiatowy Ośrodek Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej znajdowałby się wówczas 
w  budynku  Starostwa  i  zaoszczędzono  by  środki  finansowe  przeznaczane  na  wynajem 
pomieszczeń  na  ul.  Olsztyńskiej.  Dodał,  że  Dyrektor  PUP  posiada  środki  finansowe  na 
pokrycie wydatków związanych z projektem budynku.
P. E. Rozmus odparł, że lepiej byłoby zaadoptować pomieszczenia na potrzeby PUP na ul. 
Wyborskiej. Dodał, że tę sprawę trzeba dokładnie przeanalizować.
Pan Wicestarosta oświadczył,  że były już składane propozycje p. Nowogórskiej odnośnie 
przeniesienia na ul. Wyborską jednak nie wyraziła zgody.   
P.  B.  Grochala  odparła,  że  nie  może  tak  być,  że  jest  niewykorzystana  powierzchnia,  a 
przeznacza się ogromne środki finansowe na budowę nowych budynków. 

Na tym zamknięto obrady i zakończono protokół.

Protokołowała:
Anna Kalinowska

Przewodniczący Zarządu
/-/ Ludwik Ekiert

Z-ca Przewodniczącego Zarządu
/-/ Lech Brzozowski
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Członek Zarządu 
/-/ Bożena Grochala

Członek Zarządu 
/-/ Edward Rozmus

Członek Zarządu 
/-/ Zenobiusz Szczepkowski
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